
Agent Zaniolo: Rehabilitacja postępuje świetnie

News - ASRoma.pl

Nicolò Zaniolo kontynuuj rehabilitację po kontuzji w domowych ścianach.

Spędza czas jak wielu graczy w czasie kwarantanny, umieszczając wpisy

na Instagramie. Portal laroma24.it skontaktował się z agentem młodego

pomocnika, Claudio Vigorellim.

Jak czuje się Nicolo?

- Cieszymy się z tego jak świetnie postępuje jego rehabilitacja. W rodzinie znalazł

silne oparcie. 

Euro zostało przesunięte o rok z powodu światowej pandemii

koronawirusa.

- Nicolo bardzo szanuje barwy narodowe i mimo okropnej sytuacji, którą

doświadczamy, wraz z przesunięciem na kolejny sezon, z dużym

prawdopodobieństwem, znajdzie się wśród powołanych w przyszłym roku.

Jeśli liga wznowi grę w połowie maja, będzie szansa na oglądanie go na

boisku?

- Naprawdę ciężko jest dziś przewidywać. Trzeba koncentrować się na stopniowym

powrocie po kontuzji, nie oszukując nikogo, ale ze świadomością bycia dostępnym w

przyszłym sezonie.
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